



المعهد العالي للهندسة والتكنولوجيا - كينج مريوط

GREETINGS FROM THE VICE DEAN



Dear Respected Colleagues and Valued Students,

I am delighted to welcome you to our institute—a vibrant environment where knowledge, collaboration, and innovation come together.

As Vice Dean, I am privileged to work with an esteemed group of academics, researchers, and professionals who are committed to influencing the minds and futures of our students. Together, we strive to uphold the utmost levels of academic excellence, integrity, and inclusivity.

Dear students, You are the essence of our institution. Regardless of whether you are starting your academic journey or nearing graduation, please remember that you are part of a vibrant community that values your growth, supports your ambitions, and celebrates your achievements. We invite you to explore, question, and challenge yourselves—education is not merely about acquiring knowledge

but about transforming community.

Dear colleagues, Your hard work, thoughtful insights, and steadfast commitment are truly inspiring. Let us stay united in our mission to promote a culture of curiosity, creativity, and critical thinking. We can collaboratively create an environment in which both the institute and students can flourish.

I appreciate your engagement with the institute's resources, your ongoing support of the team, and your valuable contributions to its development. Let us proceed with determination, enthusiasm, and pride.

Warm regards,

Assoc. Prof. Yasser M. Madany

Vice Dean

Higher Institute of Engineering and Technology

King Marriott Academy, KMA, Alexandria, Egypt

زملاني الأعزاء وطلابنا الأعزاء،

يسعدني أن أرحب بكم في معهدنا، بيئة نابضة بالحياة تلتقي فيها المعرفة والتعاون والابتكار.

بصفتي وكيل المعهد، يشرفني العمل مع نخبة من الأكاديميين والباحثين والمهنيين الملتزمين بالتأثير على عقول طلابنا ومستقبلهم. معاً، نسعى جاهدين للحفاظ على أعلى مستويات التميز الأكاديمي والنزاهة والشمولية.

طلابنا الأعزاء، أنتم جوهر مؤسستنا. سواء كنتم في بداية مسيرتكم الأكاديمية أو على وشك التخرج، تذكروا أنكم جزء من مجتمع نابض بالحياة يُقدّر نموكم، ويدعم طموحاتكم، ويحتفل بإنجازاتكم. ندعوكم للاستكشاف، والتساؤل، وتحدي أنفسكم - فالتعليم ليس مجرد اكتساب للمعرفة، بل هو أيضاً تغيير للمجتمع.

زملاني الأعزاء، إن عملكم الدؤوب، ورواكم الثاقبة، والتزامكم الراسخ ملهمون حقاً. فلنتحد في مهمتنا لتعزيز ثقافة الفضول والإبداع والتفكير النقدي. يمكننا من خلال التعاون أن نهئى بيئة يزدهر فيها المعهد والطلاب على حد سواء. أقدر تفاعلكم مع موارد المعهد، ودعمكم المستمر للفريق، ومساهماتكم القيمة في تطويره. فلنواصل العمل بعزم وحماس وفخر.

مع أطيب التحيات،

أ.م.د. ياسر محمود مدني

وكيل المعهد العالي للهندسة والتكنولوجيا

أكاديمية كينج مريوط، الإسكندرية، مصر